






                 境外专业观众报名注册说明 

2021 年第四届中国国际进口博览会，境外专业观众报名注册继续保有合作机构“推荐

码”报名通道，此类专业观众凭“推荐码（J2019569）”在进博会官网报名注

册，通过审核、获取证件后，按要求持证入场观展。2021年第四届中国国际进口博览会境

外专业观众（采购商）报名注册新增营业执照（公司注册信息）上传功能、观展证件邮寄功

能（仅限中国大陆地址）。 

注册报名流程简述： 

 

 

友情提示： 

1、 所有专业观众必须提前在线报名，第四届中国国际进口博览会不接受现场报名。专业观

众报名截止时间为 2021 年 9月 30 日，请尽早特邀自己的客户，尽早完成特邀客户人员

注册报名。 

2、 在线提交人员照片时，请务必按页面上的提示上传符合要求的人员照片，进博会现场所

有持证者进出采用人脸识别技术，切勿因照片不合规导致现场人脸识别无效而影响观展。 

登陆进博会官网（www.ciie.org）—“企业商业展”—“专业观众”—“参观预登记”栏

目，（或者链接 https://www.ciie.org/ciie/f/visitor/pre-book?locale=en），按客户属

性先填写注册页面，通过邮箱验证完成注册，登陆成功，进入信息填写页面。 

 点击“填报单位信息”，在“推荐码”框内填写专属推荐码“J2019569”，按页面

指引分别填写单位信息、参观人员信息、证件快递信息等。 

检查信息，确认后提交 

采购商资料及人员信息审核 

审核通过，进入制证环节 

通过已选择的方式收取证件 

客户作为“境外专业观众”，按要求持证入场观展 

http://www.ciie.org/
https://www.ciie.org/ciie/f/visitor/pre-book?locale=en


 

Registration instructions for overseas professional visitors 
For 2021 CIIE, oversea professional visitors can use the "invitation code" of the 
partner organization to register. By using our invitation code J2019569, you can 
submit your visitor application online free of charge. 
Professional visitors will only be able to obtain a badge after being approved and will 
be required to have a badge to enter the site. 
 
There are two new functions for the registration of overseas professional visitors 
(buyers) for the 2021CIIE, which include uploading business license (company 
registration information) and the courier service for exhibition badge (only for 
addresses in mainland China). 

 
A brief description of the registration process: 

1. Log on to the CIIE official website (www.ciie.org)-"Enterprise Business 
Exhibition"-"Professional Visitors"-"Visit Pre-registration" column, (or link 
https://www.ciie.org/ciie/f/visitor/ pre-book?locale=en). Please filling in the 
registration page, completing the registration through email verification, login is 
successful, and enters the information filling page. 
2. Click "Fill in organization’s information", fill in invitation code "J2019569" 
in the "invitation code", and filling in organization’s information, visitor 
information, certificate delivery information, etc. according to the page 
instructions. 
3. Check the information and submit after confirmation. 
4. Review of purchaser information and personnel information. 
5. Information getting approved and badges under making. 
6. Receiving badges through the selected method. 
7. To enter the exhibition with the badges as overseas professional visitors 

 
Notice: 
1. All professional visitors must register online. On-site registration is not accepted 

for CIIE 2021. The deadline for professional visitor registration is 30 September 
2021. 

2. When submitting photos of personnel online, please be sure to upload photos of 
personnel that meet the requirements according to the prompts on the page. All 
license holders at the CIIE will use facial recognition technology for entry and 
exit. Non-compliance of photos will result in invalid facial recognition on site and 
affect audience viewing.  
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